
 
  Αθήνα, 02/03/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :      Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

  Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων   

 

ΘΕΜΑ : «Ένταξη των αστυνομικών υπαλλήλων στα βαρέα και ανθυγιεινά 
επαγγέλματα» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Την άμεση ένταξη των αστυνομικών στα βαρέα και ανθυγιεινά επαγγέλματα ζητά η 

Ομοσπονδία των Αστυνομικών Υπαλλήλων Ελλάδος. Συγκεκριμένα, Σερραίοι 

αστυνομικοί ζήτησαν, μέσω επιστολής τους προς τους υπουργούς και βουλευτές της 

κυβέρνησης, την στήριξη τους, καθώς, όπως τονίζουν, ο εργασιακός χώρος της 

Ελληνικής Αστυνομίας αποτελεί έναν από τους πλέον ευαίσθητους, με σημαντικές 

ιδιαιτερότητες και καταφανή επικινδυνότητα για τον σχετικό κλάδο. 

Εάν συμπεριλάβουμε στην επικινδυνότητα και τον ανθυγιεινό χαρακτήρα της εργασίας 

αυτής, σε συνδυασμό με μια καθημερινότητα η οποία χαρακτηρίζεται από ακατάστατο 

ωράριο, με εξαήμερη παροχή εργασίας σε εβδομαδιαία βάση, το επάγγελμα – 

λειτούργημα του Έλληνα Αστυνομικού, καθίσταται ιδιαίτερα ευπαθές. Εντυπωσιακό, δε, 

είναι και το γεγονός, πως οι αστυνομικοί δεν λαμβάνουν το επίδομα παραμεθορίου, που 

λαμβάνουν όλοι οι δημόσιοι υπάλληλοι. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

Προτίθεσθε να λάβετε άμεση νομοθετική πρωτοβουλία, προκειμένου να ενταχθούν από 

ασφαλιστικής πλευράς οι αστυνομικοί υπάλληλοι στην κατηγορία των βαρέων και 

ανθυγιεινών επαγγελμάτων;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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